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Vragen van de leden Aasted
Madsen-van Stiphout, Uitslag en
Van Toorenburg (allen CDA) aan de
minister voor Jeugd en Gezin over
het feit dat de gemeente Eindhoven
€ 2 miljoen uittrekt voor de steeds
groter wordende groep
zwerfjongeren. (Ingezonden 9 maart
2010)

1
Bent u bekend met het feit dat de
gemeente Eindhoven € 2 miljoen
uittrekt voor de steeds groter
wordende groep zwerfjongeren,
die veelal afkomstig zijn uit de
jeugdzorg?1

2
Hoe is het mogelijk dat zij niet meer
zijn/worden geïndiceerd en derhalve
geen recht meer hebben op
jeugdzorg?

3
Blijkt ook hier weer uit dat recht op
jeugdzorg tot en met 23 jaar alleen
maar letters in een wettekst is en in
de praktijk niet uitgevoerd wordt?

4
Deelt u de mening dat alleen al
vraagtekens moeten worden gesteld
bij de investeringen die gedaan
worden in de jeugdzorg voor
jongeren als ze bij het bereiken van
de 18-jarige leeftijd zonder meer
worden «uitgeschreven», zonder dat
de problemen waar de jongeren mee
kampen zijn opgelost?

5
Voor welke groep jongeren bestaat
het recht op jeugdzorg tot en met 23
jaar eigenlijk wel?

6
Vindt u het terecht dat jongeren
tussen 18 en 23 jaar, die niet meer
jeugdzorggerechtigd worden geacht,
voor hun zorg voortaan ten laste van
de gemeente komen?

7
Wat gaat u doen om deze problemen
op te lossen?

1 Eindhovens Dagblad, 4 maart 2010.
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